
 
Ski- og Fotballklubben LYN - Referat 1-2022     
Dato: Onsdag 22. mars 2022 kl. 19.00-21.00 
Sted: Peisestuen på klubbhuset 
 
Tilstede: Benedikte Stiff, Kyrre Falch-Hennum, Kirsti Bull, Sofus Rasmussen,    

  Kristoffer Smith Meyer, Morten Berge  
 
  Line Fiskarstrand Blekeli – styreleder LYN Fotball,  Jørn Etholm – sekretær LYNs Eldre 
 

Meldt forfall: Torgeir Larsen, Jørgen Sandaas Jynge 
 
Referent: Morten Berge 
 
 
 
Dagsorden: 
 
 
1-2022-01  Konstituering av styret 
Styret konstituerte seg 
 
 
 
1-2022-02  Styrekalender 2022 
Benedikte foreslo forskjellige aktuelle datoer og styret vedtok følgende møtedatoer for 2022:  
Onsdag 27/4 - tirsdag 24/5 - onsdag 22/6 - onsdag 17/8 – onsdag 14/9 – onsdag 12/10  og onsdag 
23/11. Alle dager fra kl 19-21. Julebord blir torsdag 8/12 på Lorry. Morten bestiller bord. 
 
 
 
1-2022-03  Driften 
Morten hadde sendt ut en oppdatering til styret i forkant av møtet og styret fikk anledning til å 
spørre rundt de punktene hvor man ønsket nærmere utdypning. Et av punktene inneholdt forslag til 
ønskede utbedringstiltak på klubbhuset. 
 
Styrets behandling: 
Det ble diskutert rundt klubbhusets vedlikeholdsbehov og hvordan dette kan sees opp mot andre 
tiltak som lettere ombygging ift dagens behov. Det er viktig at dagens behov ikke begrenser 
fremtidige behov. Man diskuterte rundt tiltakenes kostnader og hvordan disse blir behandlet 
regnskapsmessig. Det er viktig at man ikke gjør tiltak som øker husleien. Likeså er det viktig for SFK å 
opprettholde forsvarlig forvalting av egenkapitalen. 
 
Det er fornuftig at anleggskomiteen møtes og tar opp vedlikeholdsplanen og gir en oppdatert 
anbefaling til styret på hvordan denne bør følges opp, sett mot dagens tilstand på klubbhuset. 
I tillegg bør det utarbeides en langsiktig, overordnet økonomiplan for SFK. Vedlikeholdsplanen vil 
være viktig i dette arbeidet også. 
 
Vedtak: Kyrre Falch-Hennum, Benedikte Stiff, Jørgen Sandaas Jynge og Morten Berge utarbeider 
forslag til en økonomiplan for SFK, i et 3, 5 og 10 års perspektiv. 
 
Resten av oppdateringen ble tatt til orientering med de innspill som om frem i møtet. 
 
 
  



1-2022-04  Grasrotandel - Fordeling 
Line innledet til en liten samtale og diskusjon vedrørende dagens modell for fordeling av 
Grasrotandelen. Summen man bidrar med inn i klubbhusdriften er veldig forskjellig fra den 
fordelingsbrøken som ligger til grunn for husleien.  
 
Styrets behandling: 
Modellen ble etablert i 2014 og mye har endret seg siden det. Det er fornuftig å se på fordeling av 
Grasrotandelen med nye øyne. Kan hele Grasrotandelen gå til LYN (drifting av felles klubbhus) slik at 
man slipper å konnkurrere internt om midlene? Alternativ skal man få beholde hele sin egne 
Grasrotandel med den konsekvens at husleien øker.  
 
Vedtak: SFK utarbeider forslag til endret modell som deretter presenteres for allianselagene. 
 
 
 
 
1-2022-05  KGB1 - Status 
Benedikte og Morten innledet med å fortelle om hvor man står akkurat nå. Skadene på KGB1 
fremstår står som en tydelig reklamasjonssak på reparasjonsarbeidet som ble utført i 2019/20. 
Kantene på banen (ut mot sidelinjene) er så ujevne at ingen av A-lagene kan trene eller spille kamper 
der. Damelaget må derfor spille sesongens første hjemmekamp, det NRK-sendte lokalderbyet mot 
Vålerenga, på lånt arena. Det er helt krise. 
 
Saken følges nå tett opp med Bymiljøetaten, private entreprenører og media. Hver eneste stein skal 
snus. KGB3 kan tas i bruk så snart den er snø og isfri, men vi har dessverre ingen mulighet til å 
fremskynde tiningen der så vi er avhengige av vær og vind. Utfordringen forsterkes ved at KGB2 skal 
totalrehabiliteres med oppstart primo april. 
 
Den primære målsettingen er å få KGB1 i en stand som gjør at den kan være hjemmebane for A-
lagene, og bra nok for bruk frem til ny totalrehabilitering. Bymiljøetaten vurderer en mulighet for å 
fremskynde rehabiliteringen av banen som opprinnelig er planlagt i 2026.  
 
Dette er en krevende sak og påvirker klubben i veldig stor grad. Vi har som mål å få til utbedringer 
som sikrer bruk av KG1 på kort sikt (frem mot sommeren), og en raskere totalrehabilitering.  
 
Oppdateringen ble tatt til orientering. Enighet om å jobbe videre langs disse linjene: 1896 v/ Jonna 
kobler på nettverk i anleggsentreprenørbransjen som kan bistå med realitetsbeskrivelser. LF jobber 
søker oppmerksomhet i media om saken i fbm første hjemmekamp som må spilles på leid bane. 
SFK jobber med politisk ledelse og BYM.  
 
 
 
1-2022-06 Huldreheim 
Ønske fra Kirsti å diskutere mandat i Huldreheimstyret. Fortalte samtidig om arbeideti 2021 og 
fremdrift knyttet til oppdgradering av LYN-hytta. Det er søkt om midler som er avgjørende for videre 
fremdrift, og man er avhengig av en god dugnadsplan  
 
Styret ga tilbakemelding på at SFK ønsker at vi er med å sikre at hytten er godt ivaretatt, og at det 
er et fokus på å øke bruken blant barn/unge og andre i klubben. 
 
 
  



1-2022-07 Eventuelt 
Jørn hadde to saker til eventuelt 

1. Ansvaret for medlemregisteret og oppfølgingen av dette er overført til Rubic Kompis. Jørn 
har fortsatt tilgang til systemet og følger litt med på at alt går som det skal. Ser at det er 
forsinkelser med purring av kontingent hvilket er uheldig.  
Morten følger opp Rubic slik at purringer blir fulgt opp. 
 

2. LYNs eldre har satt igang LYN-aksjon for Ukraina og allerede samlet inn 25.000 kroner. Denne 
aksjonen vil bli utvidet til hele klubben ved markesføring gjennom utsendelsen av kommende 
digitale nyhetsbrev. 

 
 
 
Møtet ble avsluttet kl 21.15 
 
 
 
 
 
Godkjent: 
 
 
   __________________________        _________________________          ____________________ 
                 Benedikte Stiff                                     Kyrre Falch Hennum                               Kirsti Bull               
 
 
  
 __________________________        _________________________          ____________________ 
          Kristoffer Smith Meyer             Sofus Rasmussen   Morten Berge 
 
 
 
Sett:     __________________________         _________________________           

          Jørgen Sandaas Jynge                Torgeir Larsen   
                              

 

         


